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ACTA DE LA SESSIÓ NÚM. 01/2013 ORDINÀRIA DEL PLE DE 
L’AJUNTAMENT DE MANACOR CELEBRADA EL DIA 14 DE GENE R DE 
2013  
  
Identificació de la sessió: 
Núm. 01/2013 
Sessió: ordinària 
Data: 14 de gener de 2013   
Horari: 11.30 a 13.30 hores 
Lloc: Sala de sessions de l’Ajuntament de Manacor 
  
 
Assistents 
 
President 
Antoni Pastor Cabrer 
 
Regidors 
- Pel grup municipal Coalició per Manacor 

1. Riera Mascaró, Catalina 
2. Rufiandis Cabrer, Francisca 
3. Bover Sansó, Maria 
4. Sureda Rosselló, Sebastiana 
5. Sureda Fons, Maria Magdalena 
6. Flores Pineda, Roberto Arturo 
7. Matamalas Albertí, Cristina 

 
- Pel Grup Municipal Socialista 

1. Fernández Rubí, Amanda 
2. Nadal Santandreu, Sebastià 
3. Hinojosa Abenza, Nuria 

 
- Pel Grup Municipal PSM-IV-EM 

1. Gaià Riera, Sebastià 
2. Oliver Gomila, Miquel 

 
- Pel Grup Municipal AIPC  

1. Gomila Capó, Joan  
2. Amer Artigues, Bernat 

 
- Pel Grup Municipal ALM 

1. Mateu Capllonch, Francisco 
2. Ginard Puigserver, Joan 
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- Pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana 
1. Llodrà Gayà, Joan 

 
 
Secretari general 
Antoni Benlloch Ramada 
 
Absències 

1. Bosch Lliteras, Llorenç 
2. Sureda Fons, Antoni 
3. Servera Munar, Antoni 

 
 
Ordre del dia, desenvolupament de la reunió i acords: 
 
1. Lectura i aprovació actes sessions 13/2012 i 14/2102 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de desembre de 2012. 
3. Precs i preguntes 
 
Dictàmens de la Comissió Informativa General 
4. Aprovació de la revisió de preus de la concessió de la gestió dels serveis públics 
municipals de recollida i transport de residus a les plantes de tractament corresponents, 
gestió de parcs verds, neteja viària del municipi de Manacor. 
5. Resolució del procediment d’interpretació de la clàusula 8.1.B.5 del PCETA que regeix 
la concessió de la piscina municipal. 
 
Proposicions de la batlia 
6. Aprovació rectificació Padró Municipal d’ Habitants a 1 de gener de 2012. 
7. Requeriment per al correcte ús del topònim Porto Cristo. 
 
Mocions 
8. Del Grup Municipal d’Esquerra Republicana per l’exhibició del llaç quadribarrat al 
balcó de l’edifici antic de l’Ajuntament els dies 16 i 17 de gener 
 
Moció d’urgència 
Única.  Renúncia al càrrec de regidor de la Sra. Cristina Matamalas Albertí 
 
 
El president obri la sessió i es procedeix a tractar els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Lectura i aprovació actes sessions 13/2012 i 14/2102 
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El Sr. Oliver Gomila suggereix que s’hauria de redactar un diari de sessions, ja que en 
les actes no recullen les intervencions correctament.  Apunta que per transcriure 
literalment totes les intervencions es podrien utilitzar les gravacions del Ple. 
 
El batle recull el prec i està dispost a negociar l’assumpte amb els portaveus dels grups 
municipals. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
Aprovar les actes núms. 13/2012 ordinària i 14/2012 extraordinària celebrades per aquest 
mateix òrgan els passats 10 i 21 de desembre de 2012, respectivament. 
 
 
2. Donant compte de les resolucions dictades en el mes de desembre de 2012 
 
La Sra. Fernández Rubí demana explicacions sobre l’ordre que consta al decret de 14 de 
desembre de 2012, contra Aguas Manacor SA per garantir el subministrament d’aigua. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que l’ordre està motivada per la reducció de la pressió 
d’aigua  i té com a finalitat que Aguas Manacor SA garanteixi la continuïtat i la 
regularitat en la prestació del servei.  Explica que recentment el batle s’ha reunit amb 
l’empresa concessionària i que es posarà en funcionament el pou dels Creuers, on 
l’Ajuntament es farà càrrec de les despeses de la instal·lació d’una alternadora. 
 
El Sr. Gaià Riera sol·licita explicacions sobre una sèrie de decrets que requereixen als 
interessats l’aportació de documentació per a l’ocupació de la via pública. 
 
El batle assenyala que segueix el procediment legal, per la qual cosa si manca 
documentació en una sol·licitud, aquesta es requerida. 
 
El Sr. Gaià Riera demana aclariments sobre els decrets d’inici de l’expedient de 
contractació de la neteja d’edificis, i del decret de resolució, per mutu acord, d’aquest 
contracte. 
 
El batle indica que les relacions amb l’empresa contractista de la neteja han estat 
conflictives i que, a més a més, s’ha replantejat una reestructuració del servei, reduint, 
per exemple, la neteja de les oficines municipals o incrementant la de les escoles.  Ara 
s’ha procedit a una nova contractació de la neteja. 
 
El Sr. Amer Artigues assenyala que s’ha arribat a un acord amb l’empresa Lireba per 
resoldre el contracte per mutu acord i immediatament s’ha iniciat la nova licitació;  en 
essència puntualitza que s’ha reduït el nombre d’hores de neteja.   Per altra banda, pel 
que fa a la resolució per mutu acord, l’Ajuntament ha resultat afavorit.   Finalment 
indica que Lireba continuarà el contracte fins a l’entrada del nou contractista. 
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El Sr. Gaià Riera demana per què només s’ha convidat a una empresa en la contractació 
d’unes bombes de l’escorxador. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que això ha estat degut que a Mallorca només hi ha una 
empresa que subministra aquest tipus de bomba i per raons de premura de temps. 
 
El Ple de l’Ajuntament queda assabentat de les resolucions dictades per la batlia 
presidència durant el mes de desembre de 2012, inscrites amb els números 3694/2012 al 
3929/2012, ambdós inclosos. 
 
 
3. Precs i preguntes 
 
PREGUNTES ESCRITES 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana el 10 de gener de 
2013, amb el núm. 418 del RGE: 

“1. Creu l’equip de govern que podria ser viable destinar algun edifici municipal, ja 
sigui en la seva totalitat o parcialment, a Casal d’Entitats Ciutadanes on hi podrien 
tenir ca seva moltes entitats existents i moltes més que es podrien crear a l’arrecer 
d’una iniciativa com aquesta? 
2. Quina és l’aportació econòmica que fa l’Ajuntament enguany per les Festes de 
Sant Antoni?  Per quin motiu no figura aquesta aportació dins la llista que cada any 
publica el Patronat a les darreres pàgines del programa? 
3. Creu l’equip de govern que s’hauria d’afegir a la recollida selectiva els fems 
orgànics?  Quines possibilitats hi ha per tirar-ho endavant? 
Joan Llodrà Gayà 
Grup Municipal d’Esquerra Republicana 
Manacor, 10 de gener de 2013”  

 
1a Pregunta: La formula el Sr. Llodrà Gayà. 
 
El batle respon que no està previst que es destini un edifici concret per a les entitats 
ciutadanes, però que l’Ajuntament deixa molts d’espais a aquestes entitats, i que, de 
totes maneres, està disposat a estudiar propostes sempre que no suposin un increment de 
la despesa municipal. 
 
El Sr. Llodrà Gayà entén que si es cedeix un espai específic a les entitats ciutadanes, 
aquestes seran les responsables de mantenir-lo. 
 
El batle reitera la seva disponibilitat a estudiar les propostes que es presentin al respecte. 
 
2a Pregunta: La realitza el Sr. Llodrà Gayà. 
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El batle contesta que, en els anys anterior, l’Ajuntament concedia una subvenció 
nominativa al Patronat de Sant Antoni, però havia sempre problemes administratius per 
acreditar la justificació de les despeses, i que, ara, l’Ajuntament passa a ser 
l’organitzador de les festes i que la despesa prevista és de 13.000 euros. 
 
El Sr. Llodrà Gayà exigeix que s’hauria de fer constar, en el programa de festes de Sant 
Antoni, l’aportació de l’Ajuntament. 
 
El batle recull el suggeriment. 
 
 
3a Pregunta: L’efectua el Sr. Llodrà Gayà. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que el programa pilot de recollida selectiva s’ha fet a la 
barriada de Santa Catalina i a son Macià, però ha estat un servei molt deficitari.  
Assenyala que sí que hi ha recollida orgànica als grans generadors, com són els hotels i 
la plaça de ses verdures.  Indica que el cost del transport és molt elevat i que aquest 
servei es continuarà fent en l’estiu.  Creu que, en tot cas, es podria estudiar la proposta 
en la redacció del nou plec de condicions per a la licitació de la recollida de fems. 
 
El Sr. Llodrà Gayà creu oportú que s’han d’instal·lar contenidors de recollida de fems 
orgànics i fer una campanya de sensibilització social al respecte. 
 
El Sr. Amer Artigues comparteix la filosofia del Sr. Llodrà Gayà de la importància del 
reciclatge dels fems, però que no es tant senzill solucionar aquest problema només 
instal·lant contenidors.   Insisteix que es pot estudiar per a la nova licitació del contracte. 
 
 
* Preguntes presentades pel Grup Municipal Socialista el 10 de gener de 2013, amb el 
núm. 428 del RGE: 

“1. Quines mesures d’estalvi energètic s’ha duit a terme durant l’any 2012 de les 
que es varen anunciar al plenari de 3 de novembre de 2011?  I quin estalvi 
econòmic han suposat aquestes mesures? 
2. Quina quantitat té prevista dedicar l’equip de govern al manteniment i asfaltat de 
carrers, manteniment d’aceres i mobiliari urbà en el present any? 
Amanda Fernández Rubí 
Portaveu del Grup Municipal Socialista 
Manacor, 9 de gener de 2013” 

 
1a Pregunta: La realitza la Sra. Fernández Rubí. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que l’Ajuntament ja disposa d’una auditoria de 
l’enllumenat dels carrers, la qual ajudarà a l’Ajuntament a fer un important estalvi 
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energètic.   Pel que fa a l’estalvi d’enguany, el xifra en 16.000 euros, però que aquest es 
produirà, amb una quantia important, quan l’Ajuntament liciti un nou contracte dirigit a 
l’estalvi energètic. 
 
La Sra. Fernández Rubí recorda que l’anterior delegat Sr. Sureda va anunciar que havia 
dos fases en l’auditoria, la primera d’enllumenat dels carrers, i la segona del 
subministrament elèctric dels edificis municipals, i demana en quina situació es troba. 
 
El Sr. Amer Artigues contesta que la segona fase de l’auditoria no s’ha feta, però la 
primera ha estat molt positiva  
 
El batle proposa que en una propera comissió informativa es presentin els estudis de 
l’auditoria elaborats i de la situació dels plecs de condicions administratives per a la 
contractació de l’estalvi energètic. 
 
2a Pregunta: La formula la Sra. Fernández Rubí. 
 
El batle contesta que en el pressupost aprovat inicialment per a l’exercici 2013 hi ha una 
previsió de 140.000 euros per manteniment, i de 700.000 euros per infraestructures 
urbanístiques.  Recorda que enguany no és un any d’inversions i que, segurament, la 
major part d’aquestes es destinarà a l’adquisició de terrenys en Porto Cristo per a una 
escola.   Considera que és important conscenciar a la població que no faci mal be el 
mobiliari urbà i les voravies. 
 
PREGUNTES ORALS 
 
El Sr. Oliver Gomila pregunta si es pot aclarir que pensa fer l’Ajuntament arran de la 
mort d’un cavall a l’Hipòdrom Municipal. 
 
El batle contesta que, una vegada consultats els serveis jurídics municipals, s’ha 
reclamat al Consell de Mallorca tota la documentació que disposi sobre la mort del 
cavall i s’ha personat en les diligències prèvies obertes al Jutjat de Manacor.  Qualifica 
el fet d’inacceptable. 
 
El Sr. Gaià Riera pregunta que s’ha fet amb relació als sous deduïts dels funcionaris que 
varen fer vaga i que varen demanar que es donessin a associacions sense ànim de lucre. 
 
El batle contesta que aquests doblers descomptats als treballadors que varen fer vaga no 
es destinaran a res concret i que formarà part d’una quantitat per rebaixar el deute de 
l’Ajuntament. 
 
El Sr. Gaià Riera demana en quina situació es troben les sol·licituds d’ajuts per 
l’escorxador municipal demanada al Govern de les Illes Balears. 
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El batle respon que li proporcionarà la informació en una propera comissió informativa. 
 
El Sr. Gaià Riera reclama en quina situació es troba l’obertura d’expedients 
sancionadors a les empreses que ocupaven il·legalment el domini públic. 
 
El batle respon que se li proporcionarà la informació en una propera comissió 
informativa. 
 
 
4. Dictamen de la Comissió Informativa General: aprovació de la revisió de preus 
de la concessió de la gestió dels serveis públics municipals de recollida i transport 
de residus a les plantes de tractament corresponents, gestió de parcs verds, neteja 
viària del municipi de Manacor 
 
Dictamen de la Comissió Informativa General de 7 de gener de 2013 sobre aprovació de 
la revisió de preus de la concessió de la gestió dels serveis públics municipals de 
recollida i transport de residus a les plantes de tractament corresponents, gestió de parcs 
verds, neteja viària del municipi de Manacor. 
 
El Sr. Amer Artigues explica el dictamen. 
 
El batle comenta que aquest increment de preus no repercuteix directament als 
ciutadans, sinó que l’assumeix l’Ajuntament.  
 
El Sr. Llodrà Gayà considera que l’increment de l’IPC i, especialment de l’IVA, és 
imputable al Ministeri d’Hisenda, per la qual cosa s’abstindrà. 
 
El Sr.Gaià Riera entén que els contractes s’han de complir, però que és injust que els 
contractes s’hagin d’incrementar i, en canvi, es baixin els sous als funcionaris.  En 
conseqüència, no està en contra però que s’abstindrà perquè és injust incrementar el 
preu del contracte. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (Coalició per Manacor, AIPC i 
ALM) i sis abstencions (Grup Municipal Socialista, PSM-IV-EM i Esquerra 
Republicana): 
 
Aprovar la sol·licitud de la concessionària UTE MANACOR (LUMSA Y FCC, SA) de 
revisió de preus de la concessió de la gestió dels serveis públics municipals de recollida 
i transport de residus a les plantes de tractament corresponents, gestió dels parcs verds, 
neteja viària del municipi de Manacor amb efectes a 1 de gener de 2012, segons 
l’aplicació de la fórmula polinòmica establerta al plec de clàusules administratives que 
regula la concessió, sent el percentatge a aplicar a l’alça d’un 3’01%, i el preu anual del 
contracte revisat amb efectes de l’1 de gener de 2012 d’un import de 2.680.426’86 
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euros, més el 10% d’IVA (268.042’69 €). Import total de 2.948.469’55 euros, IVA 
inclòs, el qual es desglossa amb el següents preus per serveis: 
 
 IMPORT SENSE IVA IMPORT IVA INCLOS 
Recollida i transport de residus en massa 1.082.608’04 € 1.190.868’85 € 
Neteja viària 1.274.284’25 € 1.401.712’67 € 
Manteniment de parcs verds    157.682’22 €    173.450’43 € 
Recollida de FORM A grans generadors      74.378’13 €      81.815’96 € 
Recollida de FORM a àrees pilot      91.474’22 €    100.621’64 € 
Total 2.680.426’86 € 2.948.469’55 € 
 
 
5. Dictamen de la Comissió Informativa General: Resolució del procediment 
d’interpretació de la clàusula 8.1.B.5 del PCETA que regeix la concessió de la piscina 
municipal. 
 
Dictamen de la Comissió Informativa General de 7 de gener de 2013 sobre resolució del 
procediment d’interpretació de la clàusula 8.1.B.5 del PCETA que regeix la concessió 
de la piscina municipal. 
 
El Sr. Flores Pineda explica el dictamen. 
 
El Sr. Llodrà Gayà anuncia que votarà a favor, perquè els interessos municipals es 
defensen sobre els interessos de l’empresa. 
 
El Sr.Oliver Gomila no entén perquè aquest assumpte s’ha de dur al Ple. 
 
El Sr. Flores Pineda respon que ha de resoldre el Ple de l’Ajuntament, perquè va ser el 
que va adjudicar el contracte. 
 
La Sra. Fernández Rubí també està d’acord amb el dictamen. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
1.  Interpretar, de conformitat amb el Consell Consultiu, respecte la clàusula 8.1.B.5 del 
PCETA de la concessió de la piscina municipal, que les instal·lacions incloses en el 
projecte de construcció i existents en el complex de la piscina en el moment de la posada 
en marxa del servei i que són necessàries per a la prestació d’aquest durant tot el termini de 
la concessió, la concessionària les ha de mantenir i conservar en perfecte estat de 
funcionament amb les mateixes condicions que es trobaven en el moment de posada en 
marxa del servei, així com que ha de mantenir el servei en situació d’ús i gaudiment, de 
conformitat amb l’article 128.1.primera del Reglament de Serveis, essent per tant a càrrec 
de la concessionària totes les despeses que donin lloc al compliment d’aquesta obligació, 
per la qual cosa les instal·lacions i bens que han arribat al final de la seva vida útil i que són 
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necessàries per la prestació del servei, s’han de reposar a càrrec de la concessionària, amb 
independència que aquestes despeses a realitzar sobre aquestes instal·lacions i bens es 
classifiquin com a despeses d’inversió, de reparació, manteniment, conservació, i 
d’inversió de reposició. Despeses que en tot cas, segons els articles 126.2b i 129.3 del 
Reglament de Serveis, entrarien dins el concepte de despeses de primer establiment, que 
inclourien tots aquells costs en què incorre la concessionària i que són necessaris per posar 
en funcionament el servei o per seguir prestant-lo, amb excepció de les despeses que 
tinguin la consideració de costs d’explotació (com nòmines, manteniment, etc.). 
 
De fet, el  PCETA solament preveu un supòsit en que les despeses d’inversió van a càrrec  
de  l’Ajuntament, respecta de la inversió del canvi de sistema d’energia elèctrica 
convencional per energia alternativa a base de plaques solars, que preveu expressament 
que correspon a l’Ajuntament assumir aquestes despeses. 
 
2n. Comunicar aquest acord a la concessionària de la piscina municipal, la mercantil 
Esquitxos de Blavor S.L i de conformitat amb l’article 23.2 del Decret 24/2003 de 28 de 
març al Consell Consultiu. 
 
 
6. Proposició de la batlia: aprovació rectificació Padró Municipal d’ Habitants a 1 de 
gener de 2012 
 
Proposició de la batlia de 18 de desembre de 2012 d’aprovació rectificació Padró 
Municipal d’ Habitants a 1 de gener de 2012. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat:  
 
Aprovar la rectificació numèrica del Padró Municipal d'Habitants a data 1r de gener de 
2012, derivada de les variacions en el nombre d’habitants produïdes en la població 
resident d’aquest terme municipal de Manacor des del dia 1 de gener de 2011 al dia 1 de 
gener de 2012, segons es dedueix de les alteracions introduïdes en el Padró Municipal 
d'Habitants fins a 31 d’octubre de 2012 i que es troben reflectides en el resum numèric 
següent: 
    RESUM NUMERIC GENERAL MUNICIPAL 
 
1.- VARIACIONS EN EL NOMBRE D'HABITANTS 
CONCEPTE TOTAL HOMES DONES 
Població de dret a 1 de gener de 2011    42.544   21.571 20.973 
Altes des de 01/01/2011 a 01/01/2012 2.115 1.095 1.020 
Baixes des de 01/01/2011 a 01/01/2012 2.082 1.139 943 
Població de dret a 1 de gener de 2012 42.557 21.527 21.050 
 
2.- CAUSES DE VARIACIO EN EL NOMBRE D'HABITANTS 

CONCEPTE Naixements d’altres 
municipis 

de l’estranger Omissió 
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Altes de residents en el municipi 480 1.336 267 32 
CONCEPTE Defuncions a altres 

municipis 
a l’estranger Inclusió 

indeguda 
Baixes de residents en el municipi 285 1.727 30 31 
 
3.- ALTERACIONS MUNICIPALS PER CANVI DE DOMICILI DINS EL MUNICIPI 
CONCEPTE TOTAL HOMES DONES 
Canvis de domicili (entre seccions del municipi) 2.035 1.033 1.002 
 
 
 
7. Proposició de la batlia: requeriment per al correcte ús del topònim Porto Cristo 
 
Proposició de la batlia de 9 de gener de 2013 sobre requeriment per al correcte ús del 
topònim Porto Cristo. 
 
El Sr. Amer Artigues defensa la proposta i recalca que el nom oficial és Porto Cristo, 
escrit de forma separada i sense guió, i fa una explicació dels motius que la grafia 
correcta sigui l’assenyalada. 
 
El Sr. Llodrà Gayà mostra la seva sorpresa i indignació en la proposta presentada, per 
una banda perquè li estranya que no la defensi el proponent i, per altra perquè li cau la 
cara de vergonya que es desconegui que l’autoritat competent en toponímia és la 
Universitat de les Illes Balears.   Assenyala que no és cert que la Junta de Districte de 
Porto Cristo acordés elevar al Ple l’esmentat acord.  Demana la retirada del punt de 
l’ordre del dia per crear una falsa polèmica lingüística. 
 
El batle lamenta que el Sr. Llodrà Gayà s’hagi posat tan nerviós en la proposta 
presentada i explica que no està segrestat pel grup AIPC, sinó que, precisament, aquest 
grup sempre ha estat lleial i respectuós. 
 
El Sr. Oliver Gomila coincideix amb el Sr. Llodrà Gayà i critica que l’Ajuntament posi 
en qüestió a la Universitat de les Illes Balears quan a temes lingüístiques i de topònims, 
per la qual cosa proposa que es retiri de l’ordre del dia.  Anuncia que el seu grup 
continuarà escrivint Portocristo. 
 
La Sra. Fernández Rubí indica que en un primer moment anava a votar a favor perquè la 
Sentència del Tribunal Suprem va fixar el nom i existia una proposta de la Junta de 
Districte, però que, una vegada escoltat el debat i la polèmica plantejada, el seu grup 
s’abstindrà. 
 
El Sr. Amer Artigues considera que les institucions han d’escriure correctament el nom 
de Porto Cristo i que a la Junta de Districte s’ha tractat tres vegades la qüestió del nom 
del nucli de la població. 
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El Sr. Llodrà Gayà insisteix que el nom separat de Porto Cristo no té base científica ni 
intel·lectual, i que el seu grup continuarà escrivint el nom tot seguit. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per dotze vots a favor (Coalició per Manacor, AIPC i 
ALM), tres vots en contra (PSM-IV-EM i Esquerra Republicana) i tres abstencions 
(Grup Municipal Socialista): 
 
Requerir a la Comunitat Autònoma de les Illes Balears i al Consell de Mallorca que 
utilitzin correctament el topònim de Porto Cristo, d’acord amb el Decret 2/2004, de 16 
de gener de 2004, que modifica el decret 36/1988 sobre formes oficials de topònims de 
les Illes Balears. 
 
 
Mocions 
 
8. Moció del Grup Municipal d’Esquerra Republicana per l’exhibició del llaç 
quadribarrat al balcó de l’edifici antic de l’Ajunt ament els dies 16 i 17 de gener 
 
Moció presentada pel Grup Municipal d’Esquerra Republicana el 4 de gener de 2013, amb 
el núm. 159 del RGE, per l’exhibició del llaç quadribarrat al balcó de l’edifici antic de 
l’Ajuntament els dies 16 i 17 de gener. 
 
Text de la moció: 
 

“Ja fa mesos que la façana de l’Ajuntament de Manacor llueix el llaç quadribarrat en 
defensa de la llengua catalana i en resposta a les diverses accions que el Govern de les Illes 
Balears ha duit a terme en contra del seu ús social. 
 
Per la festa de Sant Antoni a l’Ajuntament s’hi fan actes importants, com ara la rebuda als 
dimonis o l’inici de la colcada, que congreguem molta gent davant l’edifici antic, o sigui, 
davant la sala de Plens. 
 
Com que el llaç quadribarrat està al balcó de l’edifici nou i aquests dies la gent i l’activitat 
es concentra davant l’edifici antic, el Grup Municipal d’Esquerra Republicana proposa al 
Ple que s’aprovi el següent acord: 
 
- L’Ajuntament de Manacor, els dies 16 i 17 de gener d’enguany, instal·larà el llaç 
quadribarrat que actualment s’exhibeix al balcó de l’edifici nou de l’Ajuntament o un de 
similar, al balcó de l’edifici antic de l’Ajuntament i que acull la sala de Plens. 
 
Joan Llodrà Gayà   
Grup Municipal d’Esquerra Republicana 
Manacor, 4 de gener de 2013” 

 
El Sr. Llodrà Gayà exposa la moció, i després d’un breu debat, 
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El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat: 
 
L’Ajuntament de Manacor, els dies 16 i 17 de gener d’enguany, instal·larà el llaç 
quadribarrat que actualment s’exhibeix al balcó de l’edifici nou de l’Ajuntament o un de 
similar, al balcó de l’edifici antic de l’Ajuntament i que acull la sala de Plens. 

 
 
Moció d’urgència 
 
Única.  Renúncia al càrrec de regidor de la Sra. Cristina Matamalas Albertí 
 
El batle explica la presentació com a proposta d’urgència de la renuncia. 
 
El Ple de l’Ajuntament acorda per unanimitat aprovar la urgència de la proposta i: 
 
1r. Quedar assabentat i conseqüentment acceptar i considerar efectiva la renúncia del 
càrrec de regidora d’aquesta corporació de la Sra. Cristina Matamalas Albertí, regidora 
d’aquest Ajuntament pel Partit Popular (P.P). 
 
2r. Sol·licitar de la Junta Electoral Central l’expedició de la credencial del regidor del 
Partit Popular (PP), que substituirà a la Sra. Cristina Matamalas Albertí que ha renunciat 
al seu càrrec. 
 
3r. Fer constar que correspon al  Sr. Miguel Perelló Roman la substitució de la Sra. 
Cristina Matamalas Albertí, per ser el candidat següent segons l’ordre de col·locació de 
les passades eleccions locals del Partit Popular. 
 
El batle agraeix a la Sra. Matamalas Albertí la feina realitzada a l’Ajuntament com a 
delegada i la seva fidelitat a les seves idees, i li desitja el millor. 
 
La Sra. Matamalas Albertí dona les gràcies al batle i que la renuncia ha estat molt 
meditada i pensada i es tracta d’una decisió personal.  Està contenta i satisfeta de la 
tasca realitzada i de l’experiència positiva del càrrec de regidora.  Agraeix al batle la 
oportunitat que li va donar per fer feina per a Manacor i dona també les gràcies a tots els 
regidors, als funcionaris i a la premsa.  
 
El Sr. Llodrà Gayà respeta la decisió personal de la renúncia de la Sra. Matamalas 
Albertí i li desitja sort. 
 
La Sra. Matamalas Albertí dona les gràcies a les paraules del Sr. Llodrà Gayà. 
 
El Sr. Gaià Riera desitja el millor a la Sra. Matamalas Alberti i li demana disculpes si 
alguna vegada l’ha ofès. 
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La Sra. Matamalas Albertí dona les gràcies al Sr. Gaià i reconeix que a vegades li ha 
donat molta branca. 
 
La Sra. Fernández Rubí respeta la decisió personal de la Sra. Matamalas i li designa el 
millor. 
 
La Sra. Matamalas Albertí agraeix la intervenció de la Sra. Fernández Rubí. 
 
El Sr. Mateu Capllonch indica que l’ha coneguda des de l’oposició i des del govern i 
destaca que la Sra. Matamalas Albertí ha ocupat el càrrec amb molta alegria, malgrat a 
vegades les males notícies i li desitja sort. 
 
El Sr. Amer Artigues també desitja molta sort a la Sra. Matamalas Albertí. 
 
La Sra. Riera Mascaró agraeix la feina feta amb il·lusió de la Sra. Matamalas i el gran 
esforç que ha realitzat a l’Ajuntament de Manacor.  Respeta la decisió personal i li 
desitja sort i felicitat. 
 
El president aixeca la sessió, de la qual estenc aquesta acta. 
 
El secretari general     El batle president 
 
 
 
Antoni Benlloch Ramada    Antoni Pastor Cabrer 
 
 


